
Circulaire Economie   
Geachte Gemeenteraad,  
Ik persoonlijk vind het een zeer zorgelijke situatie in Nederland dat zich niet alleen afspeelt 
in politiek Den Haag maar ook bij alle gemeentes. Gemeenten worden slecht geadviseerd en 
door partijen die geen enkele ervaring hebben, waardoor gemeentes onnodig geld 
weggooien en ook de doelen nooit worden bereikt. Even voor de duidelijkheid, ik wil geen 
baan of een opdracht, ik geef advies (gratis) en als gemeentes eigenwijs zijn en het beter 
weten gaat het letterlijk bakken met geld kosten, geld dat steeds minder wordt van de 
overheid. Ik heb nu al vele onderzoeken afgerond, bij afvalverwerkers, waterschappen en 
gemeentes en de kennis en ook vaak de wil voor verandering is er niet. Ik heb persoonlijk al 
heel veel contracten gezien die gemeentes hebben ondertekend met bekende 
afvalverwerkers, en daar word je niet vrolijk van. Het probleem is ontzettend groot en kan 
zeker niet op een A viertje worden gezet, maar ik zal toch een paar voorbeelden geven zodat 
u een beeld kan vormen. In een milieustraat van een gemeente van 50.000 inwoners wordt 
er gemiddeld ongeveer €1.2 miljoen verloren. In een onderzoek vorig jaar vond ik een 
gemeente die bijvoorbeeld geen geld kreeg voor gebruikt frituurvet, terwijl de “verwerker” 
€1.10 kreeg per liter. B Hout moest de gemeente €78.65 per ton betalen voor de afvoer, 
terwijl de “verwerker” dit verkocht aan de BEC voor €190,00 per ton. Metalen, elektronica, 
dakleer batterijen de lijst gaat maar door en de bedragen zijn enorm die gemeentes 
mislopen omdat er geen enkele interne kennis is, en diverse partijen afspraken maken met 
elkaar. Het veegvuil bijvoorbeeld, ik heb bedragen gezien van €60 tot €150 per ton om af te 
voeren en verwerken, maar het frustrerende feit daarvan, het wordt niet verwerkt, want de 
kennis is er niet in Nederland, maar toch moet de gemeente hier veel geld voor betalen! De 
kennis en informatie dat gemeentes krijg is vaak van Webinars en mensen die dingen 
hebben geschreven (theorie) maar geen ervaring. Het is niet nodig voor gemeentes om veel 
geld te investeren, want kennis en beleid bepalen of een gemeente in het “rood” komt te 
staan of niet. Een Ambacht centrum is leuk voor het “plaatje” maar ondertussen wordt er 
geen grondstoffen teruggewonnen, en dat is een feit. Ik hoop dat gemeentes meer gaan 
nadenken voordat ze beslissingen gaan maken, en dat de beslissingen leiden tot een echte 
Circulaire Economie, want foute beslissingen en slecht advies gaat uiteindelijk onnodig veel 
geld kosten.  
 

Kind Regards  
  
 


